
Winning a 2XU Compression Tight, TYR Sport Towel in 2010 Age Group 

Sprint Triathlon & Ultrakids Triathlon Championship (1 Aug, Chong San Road, 

Science Park, Shatin) 

 

 

Dear participants, 

 

Good news!  If you are the top 2 winners in your category in this Sunday race (1 Aug 2010, 2010 

Age Group Sprint Triathlon & Ultrakids Triathlon Championship), you can get the following prizes 

from our sponsors! 

 Prizes 

Champion 

2XU Compression Tight  

1st Runner Up 

TYR Sport Towel  

So, don’t rush back home after finishing your race! Stay tuned and wait for our results 

announcement and prize presentation.   

 

Other than the above prizes, we will have our lucky draw section during and after the prize 

presentation ceremony, with a lots of attractive prizes from our sponsors, including 5 pairs of 

K-Swiss running shoes, 4 pcs of Bike component from Bull Bike Company, 2 

pcs of TYR travel bag, 1 Box of Power Bar Ride Bar, 2 pcs running accessories 

from O2 Creation, 2 pcs of Zipp T-Shirt from TriSports HK, and 5 boxes of 

Saplonsip. 

 

Special thanks to our sponsors:   

             

 

         

See you at the start line! 

Remark: Tri HK reserved the right to make the final decision of captioned offer. 

Hong Kong Triathlon Association  

http://www.tyr.com/
http://www.tyr.com/


於 2010 分齡組半奧運三項鐵人賽及小鐵人三項錦標賽 (8 月 1 日, 沙田科學園創

新路) 中嬴取豐富禮物(2XU Compression Tight, TYR 運動毛巾) 

 

 

 

 

各位參賽者: 

 

好消息! 若你成為本週日(2010 年 8 月 1 日, 2010 分齡組半奧運三項鐵人賽及小鐵人三項錦標賽)三

項鐵人賽的冠軍/亞軍,你將會得到以下豐富獎品。詳情表列如下: 

 

 獎品 

冠軍 

2XU Compression Tight  

亞軍 

TYR 運動毛巾  

因此, 比賽後不要立即離開比賽場地, 耐心於頒獎處等待成績公怖及頒獎。 

 

除了以上獎品,我們在頒獎期間亦會進行大抽獎, 合共 21 份禮物於當天頒發。當中包括:5 對 

K-Swiss 跑鞋, 4 份由野牛單車送出的單車禮物, 2 個 TYR 旅行袋, 1 盒 Power Bar Ride Bar, 

2 份由 O2 Creation 送出的跑步用品, 2 份由 TriSports HK 送出的 Zipp T-Shirt, 以及 5 盒

撒隆巴斯 

 

嗚謝我們的贊助商令賽事生色不少!   

             

 

         

星期日起點見! 

 

備註:如有任何爭議，香港三項鐵人總會保留最終決定權利。  

香港三項鐵人總會  謹上 

http://www.tyr.com/
http://www.tyr.com/

